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Abstract (en)
The toepiece (10) has a mobile part (12) mounted on a fixed part (11) for relative movement with a transverse component. Jaws (13d, 13g) are
mounted on the mobile part to pivot about a longitudinal axis. A lever (16) is actuable from outside of the toepiece, and achieves a blocking position
in which blocking elements prevent tilting of the jaws to keep the toepiece in a closed configuration. Protrusion and hollow cooperate with the
elements such that the movement beyond a preset travel allows the lever to pass automatically to a freeing position in which the elements allow the
jaws to tilt. An independent claim is also included for a binding device for securing a boot to a gliding board.

Abstract (fr)
Une butée (10) pour dispositif de fixation d'une chaussure sur une planche de glisse, comprend une partie fixe (11) destinée à être fixée sur la
planche de glisse, une partie mobile (12) montée sur la partie fixe avec une possibilité de déplacement (T) relatif ayant au moins une composante
transversale et sur laquelle deux mâchoires (13d, 13g) sont montées à pivotement selon un axe sensiblement longitudinal (Ag, Ad). La butée (10)
comprend un levier (16) actionnable depuis l'extérieur de la butée (10) et occupant une position de blocage dans laquelle des éléments de blocage
(25d, 25g) solidaires du levier (16) interdisent un basculement des mâchoires (13d, 13g) pour maintenir la butée (10) dans une configuration de
fermeture où les mâchoires (13d, 13g) retiennent la chaussure.
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